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Torsdagen den 21 mars 2024 
Mejeriet, Mejerigatan 1  
Kl. 18.00 
 
Närvarande 
Ale IBF    Niklas Sundelid  röst 
Almås IBF   Andreas Selstam röst 

Burås IK   Magnus Kjell  röst 

Burås IK   Josefine Hedelind -  

Eken IBK    Christian Hallström röst 

FBC Lerum   Niklas Oxelstrand röst 

Floda IBK   Fredrik Aspegren röst 

Floda IBK    Peter Hasselberg - 

Frölunda IBK   Erik Pettersson  röst 

Frölunda IBK    Jerry Holmqvist  - 

Herrestads AIF Rockets  Stefan Ström  röst  

IBF Backadalen  Stefan Lovén  röst  

Kärra IBK   Fredrik Gander  röst 

Landvetter IBK    David Olandersson röst 

Lindome IBK   Annelie Gustavsson röst 

Lindås IBK/IBF   Henrik Thyselius röst 

Pixbo IBK/IBF   Adam Lindberg  röst 

Stenungsunds IBK   Camilla Rolfsman röst 

Stenungsunds IBK   Markus Johannisson - 

Öckerö IBK    Cecilia Hansson röst 

Överby IBK    Tony Hansson  röst  

  

Västsvenska Innebandyförbundet  Mats Lomander   

Västsvenska Innebandyförbundet  Ulf Widell 

Västsvenska Innebandyförbundet Jaana Gander   

Västsvenska Innebandyförbundet  Hans Westerlind  

Västsvenska Innebandyförbundet Lotta Fritzell 

Västsvenska Innebandyförbundet Måns Löfgren 

Västsvenska Innebandyförbundet Mikael Åkerström 

Västsvenska Innebandyförbundet Joakim Jögi    

Västsvenska Innebandyförbundet Mats Sällberg 

Västsvenska Innebandyförbundet  Madeleine Bäckström 
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INTRO 
Mats Lomander hälsar alla välkomna.  

 

Organisationsutredningen 
En kort genomgång av vad vårt basuppdrag är görs, detta med anledning av organisationsutredningen och 

tidigare konferens kring densamma i Uppsala. Tanken är att det ska vara likvärdiga förutsättningar i hela landet, 

den organisatoriska kapaciteten anser vi att vi har. Nu när vi även har fått in både parainnebandy och 

elinnebandy finns det klara förutsättningar för tillväxt.   

Frågan är om innebandyns distrikt kan se annorlunda ut, eftersom alla behöver ha likvärdig service till sina 

föreningar och vi behöver starka föreningar i hela landet. Det var mycket på konferensen som man inte var 

överens om, men basuppdraget behöver förtydligas för att lättare förstå vad det handlar om och hur man ska gå 

vidare.  

 

Vårt distrikt har drygt 9 000 licensierade spelare (kommunfil finns att tillgå om man kontaktar Ulf Widell). Vi kan 

alltid jobba på att bli fler och förbättra vår verksamhet, både i förbund och i förening. Det är föreningarna som 

måste fundera på vad man anser om det nya organisationsförslaget, vars fråga ännu inte är klar och tydlig. Från 

början innebar förslaget att man vill ha färre distrikt – nu finns det tre förslag att ta hänsyn till  och föreningarna 

behöver fundera på vad som blir positivt eller negativt för dem. Vi lägger basuppdraget till handlingarna. 

 
Övrigt 

• Parainnebandyn är på väg in i OS, vilket kanske positivt kan påverka så att även ordinarie innebandy 

också kommer med. 

• Damernas EM, med 8 nationer, blir i Partille den 31 augusti - 6 september 2026. Föreningarna kommer 

att involveras när det är dags.  

• VM i Malmö den 7 - 15 december 2024. Mycket som händer kring detta. Ev. blir det gemensamma resor 

från Göteborg.  

• SM i Stockholm den 27 april, där hoppas vi ha med två lag från Göteborg i finalerna.  
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PROTOKOLL 

1. Mötets öppnande 
Mats Lomander öppnar mötet. 
 
 

2. Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställs till 17 st. röstberättigade. 

 
 

3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställes.  
 
 

4. Val av ordförande, sekreterare samt justerare/rösträknare. 
Mötet föreslår:  
Ordförande - Hans Westerlind, VSIBF 
Sekreterare - Madeleine Bäckström, VSIBF 
Justerare/Rösträknare – Christian Hallström, Eken IBK 
Justerare/Rösträknare – Niklas Oxelstrand, FBC Lerum 
 
Mötet väljer:  
Ordförande - Hans Westerlind, VSIBF 
Sekreterare - Madeleine Bäckström, VSIBF 
Justerare – Christian Hallström, Eken IBK 
Rösträknare – Niklas Oxelstrand, FBC Lerum 
 

5. Behandling av inkomna förslag och motioner 
Västsvenska Innebandyförbundet har fått in en motion till mötet, en motion från IBF Backadalen ang. 
förslag på nytt seriesystem. 
 
Förslag på nytt seriesystem (se bilaga nr 1) 
 
Bakgrund: 
Efter att under lång tid varit ute och tittat på innebandy i hallarna, inser Stefan Lovén (IBF Backadalen) 
att mycket är underligt enligt det system vi har nu. Det är många fler äldre spelare på blå nivå än vad det 
borde vara, något som borde kunna regleras på något vis.  
 
Att anmäla två lag till seriespel när det i stort sett används samma spelare i båda lagen gör att 
nivåanpassningen inte fungerar. Som det är nu finns ingen möjlighet att veta vilken nivå man ligger på i 
blå nivå, eftersom det inte heller finns någon resultatrapportering.  
 
Det vore bra om man dessutom lär sig att både vinna och förlora. Bra vore också att införa 
konsekvenser, t. ex. ha straff och utvisning på svår nivå för att underlätta för övergången till när det blir 
”skarpt läge”. Målskyttar ska fortsatt inte registreras.  
 
Synpunkter: 

• Flera föreningar vill hellre snurra runt sina spelare i de olika lag de har i olika serier, m. a. o. 
inte följa nivåanpassningen korrekt. 

• Det är komplexa frågeställningar för ledarna - puberteten ställer till det, homogena grupper 
med många fler spelare. Hela syftet med ungdomsinnebandyn är att utbilda spelarna och laget.  

• Bättre att ha en dialog med motståndarlagen när man som ledare tar ansvaret som krävs. En 
återkoppling borde finnas möjlighet att ha kring resultat för att motverka ojämna matcher.  

• Vi måste nå dit där vi inte kan få återkoppling. Väldigt viktigt att ha en dialog. Göra en djupare 
undersökning kring det nya förslaget.  

• Det är ojämna matcher. Man lånar ner spelare från röd för att få ihop laget och kunna spela 
matcherna. Resultatet borde in till förbundet. Någon anser att deras föreningen kommer läggas 
ner om man inte kan låna spelare uppifrån.  

• Ett förslag är om man skulle kunna skicka incidentrapporter om det inte funkar kring 
lagsammansättningen? Fokus på annat än resultat.  

• Utbilda ledarna.  

• Det har inte blivit något bättre under de senaste åren, det står i tävlingsföreskrifterna om ålder 
vilket ger legitimitet till att använda spelare på ”fel” nivå. 

• Vi behöver ökad dialog med alla föreningars ledare. Dialogen behöver ökas. Ha rapportering 
på blå nivå för att få data.  
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• Ta dialogen med föreningens styrelse som tar dialogen vidare inom föreningen. Om det inte 
funkar får man kontakta förbundet.  

Slutord:  

Hur kommer vi åt de spelare som är bättre än övriga och som tas ner till blå lag för att se till att det blir 

vinst? Spelare som spelar JAS har inte på blå nivå att göra. Något regelverk måste till!! Vi måste utbilda 

våra ledare till att inte ta med de spelare som inte heller bör vara med. Konsekvenstrappa? 

Nivåanpassningarna funkar inte hos alldeles för många av ledarna.  

Det finns möjlighet att gömma resultat. Ingen utanför iBIS kan se resultaten, endast 

huvudadministratörer. Man kan ge en bot till den som lägger upp resultaten.  

Svar på IBF Backadalens motionen:  
Närvarande föreningar vill få återkoppling kring resultaten som inte ska synas utanför IBIS och de som 
har den rollen (huvudadministratörer).  
 
Beslut:  
Tävlingskommittén ger avslag på motionen, se bilaga nr. 2. Ger förslag på vilka möjligheter vi har kring 
resultatrapportering för att kunna lotta serierna jämnare.  
 

• Vi behåller seriestrukturen som vi har nu och tittar även på hur SIBF sätter strukturen.  
• Man vill starta upp en arbetsgrupp tillsammans med föreningarna för att gå vidare med arbetet 

kring förändrad seriestruktur.  

• Alla föreningar/lag blå nivå ska kallas på möte med förbundet för att gå igenom vikten av att 
spela jämna matcher.  
 

Mötet är enhälligt i att tillsätta en arbetsgrupp, där små och stora föreningar ska delta. Detta eftersom 
det behövs en bra blandning för att skapa dynamik. Anmäl er till Ulf Widell när mötet är slut.  
 
 

6. Behandling av förslag till särskilda tävlingsföreskrifter 2024 – 2025 
Våra särskilda tävlingsföreskrifter följer svenskas tävlingsföreskrifter. 
 
IBF Backadalen/Stefan – Könsdispenser:  
Om det inte finns lag att spela i så borde det inte vara en generell könsdispens. Detta borde tas upp i 
arbetsgruppen som ska skapas. Könsdispensen räddar vissa lag, men det behövs dialog och 
information. Målvakter är en historia för sig. Man måste använda detta med förnuft. Skapar mer 
frustration. Ta med detta till arbetsgruppen! 
 
Domarkravet:  
Vi har fått ca 30 nya domare utifrån domarkravet. Kravet kvarstår inför kommande säsong.  
 
Vilka tävlingsbestämmelser gäller för den nya serie 1? 
Svenskas och seriedirektiv för den nya.  

 
Ledarlicenser  
på rätt nivå/rätt färg, där är nationella krav på gång. Än så länge är inget klart. 
 
Matchprotokoll § 8:  
På röd nivå kanske man kan ha händelserapportering? Tyvärr används Svensk Innebandys app till att 
rapportera både resultat och målgörare.  
 
Förslag:  
Ska vi godkänna att man ska händelserapportera eller ej? Endast resultat eller händelse och resultat 
(mål – ej nummer ska fyllas i)? Okänd spelare tas upp i protokollet.  
 
Beslut:  
Händelserapportering får ske utan namn, resultat ska rapporteras. Tillrättavisning ska ske om det 
rapporteras namn ändå. Ulf Widell ändrar i föreskrifterna. 
 
Det ingår i domarnas arbetsuppgifter att rapportera resultatet och ingår därför i arvodet.   
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§ 6 Mörkröd nivå  
Ska Mörkröd nivå vara för de födda 2004-2009? Mötet föreslår att det ska vara för alla födda 2004-2008 
istället. Få in i utredningen/arbetsgruppen att det nästkommande säsong (2025-2026) ska stå 2005-
2010 istället. 
 
Förslag: 
Matchtider 
Det presenteras ett förslag kring matchtider på 3x15 min. effektiv tid – detta för att kunna lägga matcher 
på vardagar och lägga matcher på träningstider. Anpassning för att få fler lag på sikt. IFF styr antal 
spelare, så det är inte möjligt att ha i sina lokala bestämmelser. Få klubbar som har möjlighet att spela 
matcher på vardagar.  
 
Beslut: 
Det ursprungliga förslaget kring serierna och matchtider ska ligga kvar, med 15 röster mot 1.  
 
 
 

7. Övriga frågor 

• Hur når man valberedningen? Valberedningens kontaktuppgifter finns på hemsidan (Om 
oss/Kontakt/Valberedningen). 

• Stenungsunds IBK undrar kring ranking av lagen för damernas serier i och med den nya 
division 1. De åker ur 1:an och rankas sämre än de i 2:an och därefter hamnar de i division 3. 
Svaret är att det rör sig mer i våra serier i år än vad det brukar göra eftersom rankingen styr 
serieupplägget och det blir väldigt ojämna serier.  

• Frågan kring hur informationen med den nya division 1 har delgetts föreningarna ställs, då man 
menar att det efter det första mötet inte har kommit någon mer info. TK tar med sig frågan kring 
den nya regionsserien och ska se över proceduren.  

 
 

8. Mötets avslutande 
Mats Lomander tackar för visat intresse och avslutar mötet.  

 

 
 

______________________________          ___________________________ 

Mötets ordförande      Mötets sekreterare  

Mats Lomander   Madeleine Bäckström 

 

 

 

 

______________________________  ___________________________ 

Protokolljusterare   Protokolljusterare  

Christian Hallström   Niklas Oxelstrand 

 

 

Bilagor:  

1. Motion från IBF Backadalen 
2. Tävlingskommitténs svar på IBF Backadalens motion  
3. Förslag på tävlingsföreskrifter 2024/25 
4. Tävlingsföreskrifter 2023/24 

 

Madeleine Bäckström (May 14, 2024 08:07 GMT+2)
Madeleine Bäckström

Mats Lomander (May 14, 2024 09:20 GMT+2)
Mats Lomander

Niklas Oxelstrand (May 17, 2024 11:34 GMT+2)
Niklas Oxelstrand
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